
"Mye som nå er mainstream i farmasifaget har en gang vært kontroversielt. Hva forteller 
det oss? Og kan det lære oss noe om hvordan vi bør tenke rundt behandlinger som er 
kontroversielle nå i dag?" 
 
 
 
 
 


